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Vragen van de leden Weekers (VVD),
Hessels (CDA) en Blom (PvdA) aan
de ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport, van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en van
Buitenlandse Zaken over het
grensoverschrijdend
ambulancevervoer. (Ingezonden
22 november 2006)

1
Is het u bekend dat op initiatief van
de Raadgevende Interparlementaire
Beneluxraad al vanaf 2000 wordt
gewerkt aan een overeenkomst
tussen de Beneluxlanden over het
grensoverschrijdend
ambulancevervoer?

2
Kunt u bevestigen dat op tal van
dossiers in de afgelopen jaren reeds
overeenstemming is bereikt?

3
Herinnert u zich de uitspraak van de
Raadgevende Interparlementaire
Beneluxraad d.d. 4 december 2004
waarin de regeringen worden
uitgenodigd om «op zo kort mogelijke
termijn over te gaan tot
ondertekening van de
ontwerpovereenkomst»?1

4
Herinnert u zich uw brief van
14 maart 20052 waarin u aangaf dat
nog een tweetal knelpunten moest
worden opgelost en waarin de

verwachting werd uitgesproken dat
na het oplossen van genoemde
knelpunten de overeenkomst nog in
2005 ondertekend zou kunnen
worden?

5
Waarom heeft de ondertekening nog
steeds niet plaatsgevonden?

6
Wanneer zal de ondertekening
plaatsvinden?

7
Wilt u deze vragen nog deze maand
beantwoorden, zodat de antwoorden
kunnen worden betrokken in laatste
plenaire vergadering van de
Raadgevende Interparlementaire
Beneluxraad onder Nederlands
voorzitterschap op 1 en 2 december
2006?

1 RIB, 721/1.
2 Niet-dossierstuk, bzk0500148, vergaderjaar
2004–2005.

Antwoord

Antwoord van minister Hoogervorst
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport),
mede namens de ministers van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en van
Buitenlandse Zaken. (Ontvangen
2 februari 2007)

1
Ja.

2
Ja.

3
Ja.

4
Ja.

5
Naar aanleiding van de in vraag 4
bedoelde knelpunten, namelijk de
erkenning door België van
Nederlandse ziekenhuizen die
voldoen aan het Belgische systeem,
en de vergoeding van de kosten van
de inzet van Nederlandse ambulances
in België, heeft tussen beide landen
een aantal besprekingen plaats
gevonden. Inmiddels is in de
besprekingen op beide punten
voortgang geboekt. Van Belgische
zijde zal er thans voor worden
gezorgd dat de Nederlandse overheid
een brief ontvangt, waarin expliciet
wordt aangegeven welke de door
haar erkende Nederlandse
ziekenhuizen zijn en hoe de
vergoeding van de inzet van
Nederlandse ambulances in België is
geregeld. Deze elementen, waar
zoals gezegd goeddeels nu
overeenstemming over is bereikt,
worden meegenomen in de
samenwerkingovereenkomst in de
vorm van een memorandum van
overeenstemming (MOU), waaraan
thans voortvarend wordt gewerkt.
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6
Het streven van beide landen is erop
gericht het memorandum van
overeenstemming medio 2007 te
ondertekenen.

7
De noodzakelijke afstemming
interdepartementaal en met de
Belgische zijde heeft beantwoording
binnen de door u gevraagde termijn
niet mogelijk gemaakt. Dat neemt niet
weg dat de strekking van de
beantwoording, met het oog op de in
vraag 7 bedoelde vergadering, reeds
aan het Beneluxparlement was
overgebracht.
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